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ten eerste

April en mei zijn traditioneel de maanden waarin beleggers en bestuurders elkaar 
ontmoeten tijdens de jaarlijkse aandeelhoudersvergaderingen. Prestaties en plannen 
worden gewogen en besproken. Welke kwesties domineerden de bijeenkomsten dit jaar? 
Een impressie in tien bedrijven.

Uit de aandeelhouders-
vergaderingen 2014

Topman Ton Büchner zet Akzo
Nobel steeds meer naar zijn 
hand. Hij wil snel afrekenen met 
de tijden van te lage kasstromen, 
te hoge kosten en te weinig rende-
ment op investeringen.

AkzoNobel mag dan leidende 
posities hebben in de wereld van 
verf en coatings, de bijbehorende 
prestaties bleven helaas achter, zo 
zei Büchner.

Er zijn diverse manieren om er-
voor te zorgen dat er meer geld het 
binnenstroomt en ook binnenblijft.

AkzoNobel kiest vooral voor 
minder investeren komende jaren.

van de beleggers zijn fat te geven 
voor het optreden van de toezicht-
houders. Nog minder vertrouwen 
was er in president-commissaris 
Rudy Markham. Bijna een derde 
wilde hem liever niet nog eens voor 
vier jaar herbenoemen.

 Een toelichting op hun stem-
gedrag gaven die ontevreden 
beleggers tijdens de bijeenkomst 
niet, maar mogelijk is er een relatie 
met een speciale ‘transactiebonus’ 
die commissarissen willen toeken-
nen aan vertrekkend topman Ge-
rard Hoetmer en cfo Koos Kramer, 
vanwege de verkoop van een be-
drijfsonderdeel vorig jaar.

Beleggers vonden een derge-
lijke bonus ongepast omdat de in-
spanningen tot het reguliere werk 
van een bestuurder behoren.

dat er niets mis is met administra-
tie en controle. Desondanks ver-
sterkte Fugro onlangs zijn fnan-
ciële afdeling. Supercommissaris 
Frans Cremers had eerder aange-
drongen op dergelijke hervormin-
gen en vertrok toen die naar zijn 
mening niet ver genoeg gingen. 
Volgens Fugro was Cremers “te on-
geduldig.”

 Ook met de business is vol-
gens Fugro-bestuurders weinig 
mis. Het bedrijf houdt vast aan de 
uitdagende langetermijndoelen 
ondanks tegenvallende resultaten 
in 2013.

brikant kampt met enkele tegen-
slagen bij een nieuwe generatie 
machines, gebaseerd op ultraviolet 
licht (EUV). Volgens Wennink waren 
de verwachtingen in de markt te 
hoog gespannen, maar “we komen 
op stoom”, zei hij.

Het had weinig gescheeld of Bal
last Nedam was eind 2012 ten 
onder gegaan aan een smeer
geldafaire in Saoedi Arabië. 
“Theo heeft Ballast Nedam toen 
behoed voor een deconfture”, zei 
president-commissaris Ad Smits. 

Hij doelde op de schikking die 
de in juni afzwaaiende topman Theo 
Bruijninckx ruim een jaar geleden met 
het Openbaar Ministerie beklonk. 
Niet eerder maakte het bouwbedrijf 
duidelijk hoe hoog de nood was.

Corbion  voorheen CSM  had te 
maken met ontevreden beleg
gers, zo bleek uit de stemuitsla
gen bij enkele agendapunten.

 Zo weigerde ruim een kwart 

“De klanten van ASML rennen ach
ter elkaar”, zei topman Peter Wen
nink eind april tegen beleggers. 
Hij doelde op de markt voor chips 
die gebruikt worden in de tablets en 
smartphones van Apple of Samsung.

 Het positivisme vanuit het 
Veldhovense hoofdkwartier komt 
in tijden dat de chipmachinefa-

Volgens berichten in de media 
is er onrust bij Fugro (geweest) 
over de eigen boekhouding.  De 
bodemonderzoeker zou onjuiste 
cijfers hebben voorgelegd aan de 
buitenwereld afgelopen jaren.

 Maar tegenover beleggers 
verklaarde de top van het bedrijf 

Heineken is vorig jaar ver gegaan 
om JeanFrançois van Boxmeer 
als topman te behouden. Die had 
een aanbod op zak van een ander 
concern, zo bleek tijdens de jaarlijk-
se bijeenkomst met beleggers van 
Heineken in de Amsterdamse Beurs 
van Berlage. Zijn commissarissen 
betaalden een aanblijfbonus van 
1,5 miljoen euro in aandelen om Van 
Boxmeer vier jaar langer te binden.

Het was niet de eerste keer dat 
de vergadering van Heineken ge-
domineerd werd door beloningen. 
Voor de vierde keer in vijf jaar sleu-


